

REFERAT.

FAB – Bestyrelsesmøde, afdeling 9, Heimdalsvej, mandag den 11. december 2017 kl. 19.00.

Deltagere: Pia Ryborg, formand (PR)
Torben Christiansen, bestyrelsesmedlem (TC)
Hans Petersen, bestyrelsesmedlem (HP)
Jørgen Vick, bestyrelsessuppleant (JV)
Rikke Hansen, bestyrelsessuppleant – afbud.

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt.

2. Orientering fra formand: PR oplyste, at hun havde fået klage over en beboer, som vil blive behandlet fra administrationen.

Vi skal have en udsendelse af parkeringsreglerne til samtlige beboere, men det vil blive taget op efter beboermødet.

3. Opsummering fra sidste møde: HP orienterede om mødet med Jesper den 10.11.17, hvor der er udsendt et internt referat til bestyrelsesmedlemmerne.

Vi har fået besked fra Jesper, at de på kontoret ikke har nogen registrering angående hunde og katte. Det er noget bestyrelsen arbejder videre på efter beboermødet.

På spørgsmål fra Jesper angående en Multilegeplads, behandlede vi dette ved mødet i dag, og her var svaret nej, og PR fortalte, at vi tidligere havde haft en, som kostede mange penge, men ikke blev benyttet.

4. Orientering om nabohjælp: Ved sidste møde orienterede HP om at der var 51 tilmeldt nabohjælp, men det var forkerte oplysninger HP havde fået at vide fra Nabohjælp. Der var 11.12.17 tilmeldt 26 beboere. Det er for lidt synes vi i bestyrelsen, der vil tage det op efter beboermødet 15.1.18. Skilte er blevet bestilt, og vil blive opsat så snart de kommer.

5. og 6. udgår.

7. Aktionsgruppen og 8. fællesmøde med Rosenvænget m.fl. slås sammen. TC, HP og JV fortalte lidt om tryghedsvandringen, og vi skal tage stilling om forskellige ting der evt. skal gøres. PR kontakter Michael og Johnny fredag.

9. Beboermødet:

Trampoliner i haverne, referat af 29.8.17.,

Nye døre til lejlighederne (kun 2 beboere), referat af 29.8.,

Husdyr, se punkt 3.

Opstilling, evt. udvidelse af bestyrelsen til 5 personer.

10. Eventuelt: TC oplyste at han forleden dag fandt ca. 10 unge mennesker i kælderrummet i nr. 13, som sad og røg. TC fik dem til at gå, men har bedt Michael og Johnny om at holde øje med dette, især i skolernes spisefrikvarter.

11. Dato for næste møde: Bliver bestemt efter beboermødet i januar.

15. december 2017 – Hans Petersen